
De korte versie:
Stel de maatregelen in ieder geval 1 jaar uit. Laat de winkeliers de restvoorraad uitverkopen.
Het is nu (anno de Corona-crisis) not done om de winkeliers omzet te ontnemen en op extra kosten te 
jagen.
De lange versie: 
Tussen de quotes, de tekst uit het besluit. Daaronder mijn reactie.
“Het aantal gevallen waarbij afstekers en omstanders zich met letsel bij de Huisartsenposten meldden 
is in de afgelopen twee jaar gestegen. Op de Spoedeisende Hulp was weliswaar een afname zichtbaar 
van het aantal letselgevallen, maar deze dalende lijn heeft zich de afgelopen jaarwisseling niet 
doorgezet. “
Als men kijkt naar de afgelopen 5 jaar, ziet men wel degelijk een sterk dalende trend in letselgevallen.
Sinds er in het nieuws geroepen wordt dat er misschien een algemeen vuurwerkverbod komt, is de 
vraag naar vuurwerk sterk toegenomen. Zelf vuurwerk afsteken is ongekend populair.
Logisch dat het aantal letselgevallen dan ook (licht) toeneemt.
Meldt men ook eerlijk door welk vuurwerk schade of letsel is veroorzaakt? Men zal het niet eerlijk 
melden als het illegaal vuurwerk betreft, om verzekeringtechnische redenen, toch?!
Wat is het effect geweest van de vuurpijlenstandaard? 
Deze is nu 2 jaar in gebruik. 
“Bovendien ondervinden omstanders en hulpdiensten overlast van het afsteken van bepaalde typen 
vuurwerk, en het gedrag dat daarmee gepaard gaat.”
Is er in kaart gebracht om welk vuurwerk het hier precies gaat? Ik heb met een brandweercommandant 
gesproken (werkzaam in Rotterdam) en die bevestigde dat het hier echt niet gaat om de rotjes uit de 
legale vuurwerkhandel. Eerder om nitraten, cobra’s en lawinepijlen!
(Deze commandant woont zelf in het buitengebied waar oud en nieuw nog wel een feestje is.) 
Vuurwerk is niet het probleem. De raddraaiers zijn het probleem.
Het verbieden van rotjes gaat niets oplossen, zolang er tuig rondloopt in het bezit is van dit soort 
illegaal vuurwerk.
De jeugd, die lekker wil knallen met rotjes, gaat nu op zoek naar een alternatief. Deze alternatieven 
worden nu in nog grotere mate op schoolpleinen aangeboden, met alle risico’s van dien.
Het antwoord op nitraten was destijds de singleshot.
Een product waarvan de BPN zegt deze uit de handel te willen halen. 
De BPN is een organisatie bestaande uit (slechts) de grote importeurs die dezelfde singelshots in 
Duitsland verkopen. Makkelijk praten dus. Zo komt deze handel alsnog het land in.
De grote importeurs lachen en de kleine importeurs krijgen het zwaar.
Het uit de handel halen van de singelshots gaat het probleem niet oplossen.
Het probleem zijn de raddraaiers en het alternatieve illegale vuurwerk.
Als de raddraaiers niet met singleshots op de hulpverleners kunnen schieten, pakken ze nog eerder 
zwaarder (illegaal) spul, of anders wel straatstenen of andere objecten. Pak dat tuig op. 
Dit tuig verziekt het voor het hele land.

De kleine importeurs en winkeliers zitten nu met enorme restvoorraden die onverkoopbaar zijn en 
vernietigd moeten worden. 
Destijds is door ILENT aangegeven dat men eerder de handel vanuit China moet halen. Omdat ILENT 
vroeger in het jaar wil testen. 
Nu doet de branche dit en wordt keihard afgestraft door deze nieuwe maatregel.
4 klappen: Voorraadderving, transportkosten, vernietigingskosten en omzetderving.
Nu gaat de consument dit soort producten elders kopen en meteen de rest van de 
vuurwerkboodschappen ook!
“Met name in het eerste jaar ondervindt het bedrijfsleven mogelijk enige financiële gevolgen. De 
sector heeft daarbij aangegeven omzetverlies en restantvoorraden als bedrijfskosten te zien.”
Wie heeft dat gezegd? De winkeliers in ieder geval niet. Het is een grote financiële ramp!!
Door het Coronavirus hebben heel veel seizoensondernemers het al loodzwaar, nu ook nog dit er 
bovenop en straks helemaal een vuurwerkverbod? Dit betekent een klap voor vele honderden 
ondernemers.



“Voor knalvuurwerk in de categorie F2 en vuurpijlen geldt dat de omzet van deze artikelen ongeveer 
20% van de jaarlijkse totale omzet bedraagt.”  
Als je het snel zegt lijkt het niets. Maar haal eens 20% van uw salaris af? Pas op hoor: 20% is een 
enorme aderlating!!
En waarom straks al het vuurwerk verbieden? Omdat een handvol raddraaiers het verpest voor de rest 
van Nederland?!
Ik zeg een handvol omdat er ca 1 miljoen mensen (legaal) vuurwerk kopen, en om hen heen nog eens 
een paar miljoen mensen hier van genieten. 
De branche heeft last van stemmingmakerij, Incidenten worden heel snel gekoppeld aan 
consumentenvuurwerk. Terwijl intimidatie, autobranden en vernielingen niets met 
consumentenvuurwerk te maken hebben. Door deze stemmingmakerij veranderd de publieke opinie en 
wordt straks een vuurwerkverbod ingezet in de verkiezingen om stemmen te winnen. 
Terwijl het zo’n speciale periode in het jaar is. De vuurwerkconsument geniet al weken van te voren 
bij het uitzoeken van het vuurwerk, het afhalen van vuurwerk is ook al een avontuur, het is spannend 
en gezellig. 
Op oudjaarsavond begint men al vaak met de kleinsten het kleinere vuurwerk af te steken en ’s nachts 
het grotere siervuurwerk. Het oude jaar wordt uitgeluid en het nieuwe jaar wordt ingeluid, Dierbaren 
worden herdacht, door een pijl de hemel in te schieten. In de straat hoor je veel aah’s en wow’s. 
Vooral de grote sierpotten en de compounds zijn ware vuurwerkshows in de lucht.
Hoe fantastisch is het om dit voor je eigen deur te doen in je eigen straat met je eigen vrienden, buren 
en familie.
Pleit nu eens voor de vuurwerkbril, de branche geeft ze al jaren weg. Zet hem op! Als je vuurwerk 
afsteekt maar de omstanders ook. Kijk niet naar vuurwerk zonder bril! Nederland kan deze campagne 
voeren. Nederland kan dit. Iedereen houdt nu 1,5 meter afstand van elkaar. Dat is ook gelukt. 
Nederland kan een boodschap overdragen! Laat oud en nieuw een gezellig feestje zijn. Bescherm je 
ogen met een bril en geniet van het vuurwerk om je heen. Als veiligheid zo’n enorme prioriteit heeft, 
dan lukt dat!  En spreek de hufters aan op hun huftergedrag en pas ze op als ze zich niet gedragen.
De groep vuurwerkliefhebbers moet er niet aan denken om ’s nachts de deur uit te moeten op weg naar 
een centrale plek in één van de 355 gemeenten in Nederland. Samen met nog duizenden anderen 
mensen bij elkaar, met alle overige gevaren van dien. Drank, drugs, druk verkeer, agressie.
Veel gezinnen met kinderen gaan dit niet doen. De thuisafstekers zijn niet de mensen die naar een 
show willen.
Bovendien wie gaat deze shows doen (pyrotechnici en handhaving)? En wie gaat dit betalen?
Slaan we hier de plank niet volledig mee mis?!
“Er zijn evenwel geen aanwijzingen dat de omzet in consumentenvuurwerk afhankelijk is van het 
aanbod in specifieke vuurwerkartikelen, vooropgezet dat er voldoende keus overblijft voor de 
consument.” 
Degene die dit heeft geschreven is duidelijk geen vuurwerkverkoper.
De doelgroep voor deze artikelen koopt uitsluitend deze artikelen. Pas als ze ouder worden en het 
gezinsleven ingaan wordt er een ander vuurwerksoort gekozen. Deze omzet ben je kwijt. 
De ouders komen nog mee naar de winkel en kopen wellicht de sierpotten. 
Nu de knalhandel niet meer in Nederland te koop is zal de jeugd kun ouders overtuigen mee te gaan 
naar het buitenland om vervolgens daar alle handel te kopen. De omzetderving zal dus nog hoger zijn 
dan verwacht. De branche verwacht dan wel compensatie van de overheid!
Dit verbod toch doorzetten? Waarom niet dit jaar nog uitverkopen? Dan ben je er van af zonder extra 
kosten.
Nu alles vernietigen? Echt kapitaal vernietiging! Onbegrijpelijk! In een tijd als deze. Handel bewust 
laten vernietigen en de ondernemers er voor op laten draaien. Dat kan toch niet!
En hoezo moedigt de minister aan om de tot illegaal vuurwerk verklaarde handel te exporteren?
De berichtgeving omtrent oud en nieuw is enorm overdreven. “Het lijkt wel oorlog” Laat dat de 
burgers die echt in een oorlogsgebied zitten maar niet horen. Laat ook eens de mensen zien die er wel 
enorm van genieten! Praat eens met mensen in de rest van het land.
“De motivering achter de maatregel om al het F3 vuurwerk te verbieden als consumentenvuurwerk is 
gelegen in het feit dat het vuurwerk uit deze categorie ernstiger letsel kan veroorzaken dan F2 
vuurwerk. Het bevat namelijk een zwaardere lading dan vuurwerk uit categorie F2. Categorie F3 



vuurwerk veroorzaakt bovendien hardere knallen dan categorie F2 vuurwerk, wat leidt tot meer 
overlast.”
Dat is gewoon niet waar, De maximale decibellen voor F3 kan niet hoger zijn dan dat van F2!!

“Daarnaast wordt in het OVV-rapport aangegeven dat knalvuurwerk bijdraagt aan gevoelens van 
onveiligheid bij een deel van de bevolking.”
Hoe groot is die groep? Word er ook gekeken naar het Buitengebied? Nederland is groter dan alleen 
Rotterdam. Het zijn de klagers die klagen en ik vind de polls behoorlijk gekleurd.
Nogmaals er genieten miljoenen mensen van vuurwerk!!
Ik snap de overlast van het vuurwerk buiten de afsteektijden. 
Doe daar eens wat aan! De harde knallen hebben trouwens niets meer met consumentenvuurwerk te 
maken!
Ga eens vaker invallen doen op scholen, kluisjesonderzoek! Drugs, wapens en illegaal vuurwerk. 
Daar zit het probleem in Nederland! Pak dat tuig op!
Waarom worden Cobra’s uberhaupt geproduceerd? Pak het bij de bron aan en sluit die fabriek. Jullie 
weten wie het is. Wij zijn toch 1 Europa? Doe er wat aan!
“Daarnaast heeft met name de geluidsoverlast een negatief effect op dierenwelzijn.”
Huisdieren kun je laten wennen aan vuurwerk.
Verbiedt het afsteken in de buurt van (kinder)boerderijen e.d. 
En waarom verbieden bij bejaardentehuizen? De bewoners van het bejaardentehuis waar mijn oma zat, 
keken elk jaar enorm uit naar het vuurwerk in de buurt.
Verbod op vuurpijlen. Daar kan de branche mee leven. 
Tip van de branche: maak verplicht de siervuurwerkpotten stabieler te maken door de lengte breedte 
hoogte zodanig aan te passen zodat deze niet meer om kunnen vallen.
Maak de vuurwerkbril verplicht. (Achter in de auto doe je toch ook een gordel om.)
Stuur er in ieder geval op aan dat iedereen op straat de bril draagt!!
Oud en nieuw is een mooi feest. 
Thuis zelf vuurwerk afsteken hoort daar bij.
Koester dit.
Intimideren en vernielen hoort hier niet bij, doe wat aan deze groep.


